

孔聖堂中學家長教師會
第十七屆家長教師會常務委員選舉結果
Confucius Hall Secondary School Parent Teacher Association
Result of the 17th Election for the Parent Teacher Association Committee

本會已於 2017 年 10 月完成招募家長教師會常務委員的工作，願意出任的家長共 8 人。因候選常務委員數目與家長教師會要求的委員數目相同，所以 8 位候選委員自動當選。

The Parent Teacher Association Committee has completed the recruitment of members by October of 2017. There were 8 candidates taking part in the election. As the number of candidates is equivalent to the required number of committee member of Parent Teacher Association, all candidates have automatically become the committee members of the Parent Teacher Association.

孔聖堂中學第十七屆家長教師會當選常務委員如下：

The members of the 17th Parent Teacher Association Committee of Confucius Hall Secondary School are as follow:

編號 No.	當選人姓名 Name of Committee members
1	Fung Man Yee, Angel
2	Gurmeet Singn
3	Ho Ka Yui
4	Ho Shuk Ching, Ilice
5	Kaur Charanjit
6	Kwan Wing Kin, Marco
7	Tse Chi Ming
8	Zhao Jie

是次選舉得以順利結束，實有賴各位家長的參與！盼各家長日後繼續支持本會的活動。

Your active participation has greatly contributed to the success of the 17th Parent Teacher Association Committee Election. Thank you for your participation. We look forward to your support on the coming PTA activities.

孔聖堂中學家長教師會
 CHSS Parent Teacher Association
 17th November, 2017